
Udv. for Forskning, Innovation og Videreg. Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 13. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 179
Under henvisning til ministerens svar på spørgsmål nr. 124 (alm. del) samt
under henvisning til regeringens målsætning om, at 25 % af en ungdomsår-
gang skal gennemføre en lang videregående uddannelse, bedes ministeren
redegøre for, hvad udgiften teoretisk set ville være, hvis universiteternes ba-
sismidler skulle stige i takt med det øgede optag frem mod 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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